香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理 (工商業) Property Management (C&I)

金獎 Gold Award



信和物業管理有限公司 奧海城 Sino Estates Management Limited Olympian City

信和物業管理有限公司於奧海城推行綠色管理,積極實施及研究各項環保措施,包括大廈水力發電和以微藻淨化廚餘濾液,同時引進電動車充電站。

Sino Estates Management Limited has implemented green management initiatives in Olympian City and actively launched various researches and environmental measures, such as in-building hydropower system, purification of food waste filtrate with microalgae and installation of supercharging stations for electric vehicles.



與香港公開大學合作以微藻淨化「廚餘濾液」發展生物柴油。
Collaborating with the Open University of Hong Kong on using microalgae to purify food waste filtrate and yield biofuel.



作為試點,供香港理工大學及奧雅納研發 大廈水力發電系統,減少碳排放。

Serving as a pilot study site for the Hong Kong Polytechnic University and Arup to study the application of hydro-power technology in buildings to reduce carbon emission.



在停車場安裝四個強力電動車充電站。
Installing four extra superchargers for electric vehicles in the car park.